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Přítomni: Drešer, Kozák, Havlíček, Nosek, Kubát          
 

 
 
Rada města 
 
- seznámila se s dokončenými finančními projekty (souhrnné položkové rozpočty) na 

zateplení a změnu ev. úpravu systému vytápění budov ZŠ a MŠ+ZUŠ v Jablonci nad 
Jizerou předložené zpracovatelem – firmou EKOPOINT Praha; v případě objektů 
Základní školy (zateplení, výměna oken, výměna otopného systému) celkové náklady akce 
představují sumu bezmála 19 mil.Kč s tím, že zhruba 15 mil. Kč pokryje dotace, 4 mil.Kč 
musí město poskytnout z vlastních zdrojů; návratnost investice je  rozpočítána na 12,3 
let; v případě objektů Mateřské školy a Základní umělecké školy (zateplení, výměna oken 
a úprava otopného systému) celkové náklady akce činí 9,5 mil.Kč, dotace pokryje cca 6,5 
mil. Kč, podíl města na investici se předpokládá ve výši 3 mil.Kč; návratnost je  
rozpočítána na 7 let; projekt s žádostí o dotaci bude v příštích dnech podán Státnímu 
fondu životního prostředí 

- projednala nabídku na odkoupení spec. tuzemského vozidla značky MAGMA 4x4 (za 
cenu 60 tis.Kč a zdvižné pracovní plošiny zn. INREKA (do 14 m) za cenu 185 tis.Kč pro 
využití při správě, údržbě a opravách majetku města (opravy VO, opravy budov, údržba 
zeleně, protipožární zásahy ... ) 

* usnesení: rada s nákupem strojů souhlasí 
- v souvislosti s blížícím se odchodem ředitele ZŠ, MŠ a ZUŠ v Jablonci nad Jizerou pana 

Mgr.Pavla Hlaváče do důchodu se shodla na vypsání výběrového řízení na nové obsazení 
funkce ředitele 

* usnesení: rada pověřuje MěÚ v termínové součinnosti s vedením ZŠ, MŠ a ZUŠ v 
Jablonci nad Jizerou vypsání a uspořádáním výběrového řízení na ředitele jabloneckých 
škol 

- projednala nabídku firmy ATM CZ Hradec Králové na provedení rekultivace plochy a 
nadrcení a přetřídění materiálu uskladněného v prostoru pud závodem HYBLER v 
Jablonci nad Jizerou (zemina/výkopek po liniových stavbách města prováděných v minulých 
letech – kanalizace, vodovod, kabelizace); celkové kalkulované náklady představují částku 
cca 110 tis.Kč 

* usnesení: rada nabídku přijímá s tím, že vytříděná hlína bude na vhodném místě uložena 
k dalšímu použití na dokončovací terénní úpravy a pod., vytříděné kamenivo zůstane na 
ploše a následně bude rozprostřeno po pláni za účelem jejího zpevnění – s ohledem na 
další plánované využití pozemku (skládka dřeva) 

- vzala na vědomí informaci o úspěšně vykonaném územním řízení o dostavbě úseku 
kanalizačního sběrače v Dolcích, kde spolu s tím město do země uloží i prodlouření 
vodovodního řadu a kabelů veřejného osvětlení 

- projednala zápis z jednání komise správy majetku města ze dne 10.5.2010; komise  
navrhuje: 

 . zařadit do evidence žádost o byt pana Jiřího Tomíčka 
 . zařadit do evidence žádost o byt slečny Ivety Metelkové  
 . odmítnout žádost o byt manželů Violy a Milana Marthových z Rokytnice nad Jizerou 
 . vyhovět společné žádosti Veroniky Novotné a Marcela Broučka týkající se bytu v 

 čp.187  na Hradsku; sl. Novotná byt opouští, město uzavře novou nájemní smlouvu s 
 Marcelem Broučkem a se sl. Novotnou finančně dovypořádá zařízení bytu, které zde v 
 minulosti  provedla se souhlasem města na vlastní náklady (kuchyňská linka) 

 . vypovědět nájemní smlouvu na byt v čp.483 panu Štěpánu Hlaváčovi za hrubé 
 porušení nájemní smlouvy 

* usnesení: rada s návrhy komise správy majetku města souhlasí 
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- projednala návrh komise životního prostředí na nové osázení áleje v parku Pilišťata 

mezi řekou Jizerou a pomníkem padlých (návrh – tůje „smaragd“ z pěstírny ve Valdicích) a  
 výměny přestárlých, nevzhledných a vzhedem ke zdravotnímu stavu i nebezpečných lip v 

tzv. „kruhu“ uprostřed parku 
* usnesení: rada se shodla na tom, že nejprve nechá zpracovat odborný návrh (studii) 

revitalizace parku v Pilišťatech jako celku a teprve potom přistoupí k postupným dílčím 
pěstebním úkonům, konaným v souladu s tímto dokumentem 

- v souvislosti s předchozím bodem znovu připomenula otázku rozvoje a modernizace 
sportovní části areálu v Pilišťatech, vycházející z již existujícího návrhu zpracovaného 
ing.Halířem (projednáván zastupitelstvem města již 28.6.2007 - byl kladně přijat s tím, že má 
být dle připomínek členů ZM dopracován, po té s ním má být seznámena veřejnost s výzvou 
na případné doplnění, připomínkování a nakonec detailně projekčně zpracován též ve vazbě na 
park a centrum města; o dopracování návrhu se přihlásili zástupci TJ Sokol ing.Exner a 
Mgr.Vaněk) 

* usnesení: rada pověřuje radního pana Josefa Havlíčka, který je členem výboru TJ Sokol, 
aby zde téma rozvoje a modernizace sportovní části areálu v Pilišťatech znovu otevřel a 
dopracování návrhu ing.Halíře zaurgoval 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Úplnost a správnost potvrzují: Václav Nosek, v.r. 
           ing.Miroslav Kubát, v.r.   


